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Oświadczenie skierowane do wiceprezes Rady Ministrów, minister infrastruktury i rozwoju Elżbiety 
Bieńkowskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Od 10 listopada 2010 r. mieszkańcy Podkarpacia mogą cieszyć się obwodnicą Ropczyc. Niestety wciąż 

nie została uregulowana sprawa dotycząca wypłat odszkodowań dla właścicieli prywatnych działek zajętych 
pod budowę drogi w ciągu DK nr 4 (E40) na odcinku Dębica – Rzeszów. W związku z tym, że sprawa ta 

trwa blisko osiem lat, zwracam się do Pani Minister z uprzejmą prośbą o podjęcie interwencji. 

Ze względu na to, że w niektórych indywidualnych przypadkach już czwarty raz prowadzone jest postę-
powanie w przedmiocie wywłaszczenia i ustalenia odszkodowania za nieruchomości zajęte pod wybudowaną 

już obwodnicę Ropczyc w ciągu DK nr 4, zgłaszam sugestię, by sprawę tę przenieść na poziom ministerialny. 

Jak na razie, pomimo upływu pięciu lat od zajęcia gruntów oraz ośmiu lat trwania postępowania wywłasz-
czeniowego postępowanie to nie zostało zakończone. Co więcej, nie zostało ustalone żadne należne właści-

cielom gruntów odszkodowanie. Nie została im nawet wypłacona bezpieczna zaliczka w wysokości 70% 

odszkodowania ustalonego przez organ pierwszej instancji. 

Przewlekłość tej sprawy wymaga według mnie niezwłocznej interwencji Pani Minister i podjęcia działań 
zmierzających do doprowadzenia do jak najszybszego wypłacenia słusznego odszkodowania za zajęte nieru-

chomości pod wybudowaną już i użytkowaną obwodnicę Ropczyc w ciągu DK nr 4 (E40) relacji Jędrzycho-

wice – Korczowa. Z dokumentów geodezyjnych przekazanych przez Starostwo Powiatowe w Ropczycach 
wynika, że część działek wchodzących w skład wybudowanej obwodnicy (około 5 ha) nadal stanowi wła-

sność osiemnastu właścicieli – osób prywatnych. W związku z tym niemożliwe jest powykonawcze zinwen-

taryzowanie geodezyjne wybudowanej obwodnicy Ropczyc w ciągu drogi nr 4. 

Zdzisław Pupa 




